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Protokół Nr XXIV/20   

z XXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 30 października 2020 r. 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że dzisiejsza sesja odbywa się w trybie zdalnym, zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842). 

Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
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Następnie poinformował, że trzech radnych jest nieobecnych. Powiedział, że Rada jest 

władna podejmować uchwały.  

Radni nieobecni: Agnieszka Bury, Marek Czerczak i Adam Tadych.  

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-4 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że w związku z nieobecnością pracownika Biura Rady protokół z sesji w dniu  

9 października nie jest przygotowany. Powiedział, że zostanie on przyjęty na następnej sesji. 

Zaproponował wycofanie przyjęcia protokołu z sesji w dniu 9 października. W związku z tym 

zostanie dokonana zmiana treści trzeciego punktu porządku obrad. 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy są jeszcze inne propozycje do porządku obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła porządek 

obrad wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 

2020 roku. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 

2019/2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo Gminy Łobżenica oraz zasad jego 

używania i wykorzystania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Rataje w gminie 

Łobżenica na lata 2020-2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Witrogoszcz-

Kolonia w gminie Łobżenica na lata 2020-2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2026” wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko dla 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 2020-2026”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Dźwierszno Małe, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2034.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 

rok. 

19. Informacja Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania dodatków specjalnych dla 

Zastępcy Burmistrza Łobżenicy i kierowników referatów oraz kontroli wyjazdów 
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samochodem służbowym i wyjazdów prywatnymi pojazdami w celach służbowych  

- za 2019 rok. 

20. Informacja Komisji Rewizyjnej z kontroli inicjatyw lokalnych za lata 2017-2019. 

21. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza.  

22. Interpelacje, zapytania radnych. 

23. Wolne głosy i wnioski. 

24. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy radni chcieliby zabrać głos w kwestii protokołu z sesji w dniu 22 września.  

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXII 

sesji w dniu 22 września 2020 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że materiał został dostarczony radnym. Otworzył dyskusję w tym punkcie 

obrad.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że nie widzi informacji na temat zbiórki odpadów foliowych. Zapytał: „Czy coś 

drgnęło ? Bo naprawdę ludzie się dopytują i chcieliby się tego jak najszybciej pozbyć,  

a z tego co wiem, nasze ościenne gminy, że tak powiem, są już po kłopocie. Mają to 

odebrane”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że w części dotyczącej rozbudowy oczyszczalni ścieków prawdopodobnie wkradł 

się błąd. Dodał, że znajduje się tam wyrażenie: parterowi zlecono pewne czynności. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Partnerowi”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Aleksandra Tadycha. Poinformował: „Wystąpiliśmy 

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o maksymalne wydłużenie terminu, 

żebyśmy mogli próbować jeszcze ogłosić kolejny przetarg”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 6 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze 

półrocze 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni otrzymali materiały. Następnie otworzył dyskusję.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy podana wysokość zadłużenia Gminy obejmuje również obligacje. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała: „W tej kwocie zostały ujęte wyemitowane obligacje w tym roku w kwocie 

czterech milionów złotych z przeznaczeniem na realizację przebudowy oczyszczalni ścieków. 

(...) Uzyskaliśmy niższe koszty tych obligacji, tzn. marżę mamy obniżoną o 0,85 punktu 

procentowego (z 2,25 do 1,4) i dlatego te obligacje musiały być wyemitowane, natomiast one 

nie zostały wykorzystane, tylko środki te są na rachunku bankowym, gminnym”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że Komisja Rewizyjna zajmowała się również tematem wykonania budżetu Gminy 

za pierwsze półrocze 2020 r. Powiedział, że na wniosek Pana Przewodniczącego Aleksandra 

Tadycha protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 6 października zostanie 

poprawiony. Zgodnie z protokołem nieobecny był tylko radny Aleksander Tadych.  

W posiedzeniu nie uczestniczyła również radna Wiesława Sikorska. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował o pozytywnej opinii Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. Dodał, że radni mieli ten dokument do wglądu. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Oznajmiła, że radna Wiesława Sikorska była obecna na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  

w dniu 6 października. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Na interwencję Pana Dziamary dzisiaj interweniowałem do gminy, bo Pan 

Andrzej do mnie dzwonił, że nie było Pani Wiesi. Niech Pani Wiesia potwierdzi, czy była czy 

nie była”. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Potwierdziła, że była obecna na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował: „W protokole nie jest podpisana Pani Wiesia Sikorska, tylko jest dopisane 

przez pracownika biura: Radna Pani Wiesława Sikorska zapoznała się i akceptuje treść 

protokołu”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Oznajmiła, że Pani Sikorska nie podpisała osobiście protokołu, ale była obecna na komisji. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Powiedziała: „Na komisji byłam, ale nie mogłam już za dwa dni podpisać protokołu, bo 

byłam na …                 * i dlatego jest dołączona ta notatka”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2020 

roku, opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu oraz 

protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy w dniu  

6 października 2020 r. stanowią załączniki nr 7-9 do protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok 

szkolny 2019/2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że połączone komisje zajmowały się informacją o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 2019/2020. Podziękował dyrekcji, kadrze 
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pedagogicznej oraz wszystkim pracownikom szkół za wkład włożony w zdalne nauczanie. 

Stwierdził: „Jest to temat aktualny, bo obecnie wszystkim wiadomo, że szkoła przeszła w stan 

zdalnego nauczania i to wywołuje wiele problemów sieciowych, (...) nauczyciel musi sam 

ogarniać pracę w sieci”.  

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski oznajmił, że do informacji dołączono sprawozdanie 

roczne z wykonania planu finansowego jednostek oświatowych za 2019 rok. Poinformował, 

że wykonanie w stosunku do planu wyniosło 99,56%. Dodał: „W dyskusji nad każdym  

z punktów” informacji „nie było jakiś uwag krytycznych”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 2019/2020 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia logo Gminy Łobżenica oraz zasad jego 

używania i wykorzystania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział, że w przypadku kościołów „przynajmniej ten widoczny krzyż u góry powinien 

być, (...) a tak mamy wieże, ale niejeden może się nie domyśleć, co to są za wieże”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustanowienia logo Gminy Łobżenica oraz zasad jego używania i wykorzystania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz 2 głosami „wstrzymującymi się”, podjęła Uchwałę Nr XXIV/201/20 w sprawie 

ustanowienia logo Gminy Łobżenica oraz zasad jego używania i wykorzystania, która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Rataje  

w gminie Łobżenica na lata 2020-2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sołeckiej strategii rozwoju wsi Rataje w gminie Łobżenica na lata 2020-2024. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/202/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Rataje w gminie 

Łobżenica na lata 2020-2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi 

Witrogoszcz-Kolonia w gminie Łobżenica na lata 2020-2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi 

Witrogoszcz-Kolonia w gminie Łobżenica na lata 2020-2024 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/203/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Witrogoszcz-

Kolonia w gminie Łobżenica na lata 2020-2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Łobżenica na lata 2020-2026” wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko 

dla „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 2020-2026” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że należy zwrócić większą uwagę na gazyfikację. Stwierdził, że jest to korzystne 

rozwiązanie dla mieszkańców oraz dla środowiska. Dodał: „Gdyby PGNiG przyłożyło 

ewentualnie się w jakiś sposób czy Gmina wystąpiłaby do nich, żeby ich tam pobudzić 

bardziej do tego, żeby rozwinąć tą sieć gazowniczą, to byłaby bardzo piękna sprawa”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zgodził się z radnym Ryszardem Biniakiem. Podkreślił, że gazyfikacja to priorytet na 

przyszłość. Oznajmił: „Nieraz mówimy na komisjach czy na sesji, że są same kopciuchy  

w mieście. Uważam, że powinniśmy iść w tym kierunku”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że były monity mieszkańców Luchowa w sprawie przyłączenia do sieci 

gazowej. Została przeprowadzona ankieta. Oznajmił: „Wszystkie materiały, które zebraliśmy, 

zostały przekazane do PGNiG. Odbyło się spotkanie w urzędzie. I tam właściwie ważny jest 

tylko rachunek ekonomiczny. Prowadziliśmy również rozmowy z Domem Pomocy 

Społecznej, z Panią Bruską. Również rozważaliśmy potencjalnych odbiorców, żeby tych 

odbiorców było jak najwięcej, żeby oferta była jak najbardziej atrakcyjna. I te materiały 

PGNiG ma. Mieliśmy zapewnienie, że jest duża szansa, właśnie ten kierunek przede 

wszystkim uzbroić w sieć gazowniczą, ale rzeczywiście ten temat w pewnym momencie 

umarł i zobowiązujemy się dowiedzieć jak ta sprawa wygląda i Państwa poinformuję”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/204/20 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2026” wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko dla 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 2020-2026”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości od Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/205/20 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 

Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, która stanowi załącznik  

nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Dźwierszno Małe, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/206/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Dźwierszno Małe, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag zamknął dyskusję i następnie poddał pod głosowanie podjęcie 

ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/207/20 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/208/20 w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026, która stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/209/20 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/210/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2020-2034, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Jeden radny nie głosował. 
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Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poruszył kwestię przebudowy świetlicy w Luchowie. Powiedział: „Na każdej sesji są 

dokładane pieniądze. Teraz są dołożone 53 tys. zł. Ale te pieniądze było trzeba skądś zabrać  

i prawdopodobnie te pieniądze zabrano z dróg. (...) Za dużo się ładuje w tą świetlicę  

w Luchowie”. 

Kontynuował: „Są inwestycje, które są niedokończone, a tam się kładzie pieniądze. Jest 

inwestycja w Liszkowie. Droga jedna i druga. (...) Brak oświetlenia w kierunku leśniczówki. 

Kiedyś się Pan Burmistrz wypowiadał, że gdzieś tam w Ratajach musi być chodnik zrobiony, 

bo przez dwadzieścia lat czekają na chodnik. A Liszkowo na oświetlenie tej drogi od 

Liszkowa do leśniczówki czeka siedemdziesiąt pięć lat, po wojnie. I moim zdaniem (...) 

wszystkie inwestycje kręcą się w Łobżenicy, w Luchowie, w Wiktorówku i Trzeboń do plaży. 

A reszta wsi gdzie ? Oddalone trochę od Łobżenicy. Wszystkie drogi są remontowane  

z funduszu sołeckiego”. Dodał, że Liszkowo przeznacza dużo środków na remonty dróg. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w wydatkach budżetowych. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał Burmistrza Łobżenicy, co wchodzi w zakres robót dodatkowych. Poinformował:  

„W piśmie, które Pan mi odpowiedział w czerwcu, że nie trzeba było zgłaszać do straży 

pożarnej tych robót, które mają być wykonywane, rzeczywiście jest racja, ale chodzi mi o to. 

Z tego co wiem to ci panowie inspektorzy, którzy są teraz, młodzi w Powiatowej Straży 

Pożarnej, w tych nadzorach budowlanych, oni prawdopodobnie w ten sposób postępują, że 

wręcz się wykazują nadgorliwością (...) w sprawdzaniu wykonania robót inwestycyjnych”. 

Radny Ryszard Biniak stwierdził: „Uważam, że to jest głęboko nie w porządku z ich strony, 

bo gdzie oni byli, kiedy wiedzieli o tym, że (...) dla straży pożarnej Gmina buduje, stawia taką 

remizę, a oni w tym czasie nie pojawiali się, ich tam nie ma. A teraz kiedy jest to już robione, 

kiedy są elewacje porobione, kiedy posadzki, kiedy sufity i te wszystkie rzeczy, mędrcy się 
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pojawiają i oni wielkie mądrości swoje wykazują, a Gmina na tym cierpi, bo teraz my 

musimy tutaj z tego wszystkiego dokładać”. Dodał: „Uważam, że to jest głęboko nie  

w porządku ze strony Powiatowej Straży Pożarnej, w szczególności tamtego nadzoru 

budowlanego, że oni w ten sposób w stosunku do nas postępują”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do wypowiedzi radnego Ryszarda Biniaka. Powiedział: „Muszę się po części 

zgodzić, że rzeczywiście ta skrupulatność Państwowej Straży Pożarnej jest bardzo duża. (...) 

Duży dylemat mamy, że strażak z uprawnieniami akceptuje dokumentację techniczną swoją 

pieczątką i potem jest wykonane zgodnie z dokumentacją projektową, no i przyjeżdża do 

odbioru przedstawiciel Państwowej Straży Pożarnej i tego nie odbiera. No taka jest sytuacja”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy kontynuował: „Myślę, że w tym obiekcie sprawa oddzielenia 

strefy pożarowej, jaką jest ta część poświęcona Ochotniczej Straży Pożarnej, a ta część 

pozostała duża poświęcona wsi, zostanie wykonana, zostanie to odebrane no i Pan Burmistrz 

taką sugestię skierował do wykonawcy i do projektanta, że to co zostanie teraz przygotowane 

i poprawione, jeszcze na etapie przed przystąpieniem do prac, ma być zweryfikowane przez 

przedstawiciela PSP w Pile i dopiero kiedy powie, że rzeczywiście to jest to, o co mu chodzi, 

będzie przystąpienie do prac i chyba ten problem będziemy mieli rozwiązany”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił: „Z tego, cośmy rozmawiali na połączonych komisjach, jak poinformował nas Pan 

Burmistrz odnośnie strażaka, to (...) mnie się wydaje, że powiedział, że ten strażak, który 

akceptował projekt, nie był kompetentną osobą na ten czas i teraz do odbioru przyjeżdża inny 

strażak”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Paradoks polega na tym, że jeden strażak akceptuje dokumentację pod 

względem warunków ppoż, a drugi strażak tego nie odbiera. Na tym polega paradoks. 

Przecież ta osoba, ten strażak, który podbił swoją pieczątką, czyli zaakceptował spełnienie 

warunków przeciwpożarowych, powinien ponieść konsekwencje tego działania”.  

Pan Burmistrz poinformował: „Byliśmy w Państwowej Straży Pożarnej, bo ten temat nas 

mocno zbulwersował”. Dodatkowe środki mają na celu oddanie budynku. Kontynuował: 

„Trudno obwiniać tutaj wykonawcę. Wykonawca wykonał wszystko zgodnie z dokumentacją. 

Nie nam oceniać, jakie są tam zagrożenia pożarowe. Wydaje się, jak się wejdzie do tego 
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budynku, że niby nie, ale chodzi o trzy strefy. To jest strefa tej dużej sali, to jest strefa boksu 

OSP i to jest strefa kotłowni. I te trzy strefy muszą być jakoś niezależnie od siebie zrobione. 

Teraz na dwie, z tego co wiem, według tej nowej dokumentacji. Zanim to zostanie zrobione, 

rozmawiałem z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej, przyjadą, 

zweryfikują, czy jak tak będzie zrobione, to będzie odebrane”.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Nie mówiłbym tak jak Pan Radny Szcześniak. 

Oczywiście, że to pewno jest zawsze jakimś kosztem, ale to nie jest tak, że gmina się gdzieś 

kończy na Trzeboniu. W Liszkowie postawiliśmy za trzynaście milionów oczyszczalnię 

ścieków. Ja wiem, że to nie jest droga, którą się jeździ. Staramy się naprawdę wszędzie gdzieś 

coś robić. Zawsze to jest jakimś kosztem. Dla nas to jest też nie komfortowa sytuacja, że 

musimy ciągle dodawać pieniędzy”.  

Oznajmił: „Postaramy się wyegzekwować to od projektantów i to co zostało źle zrobione, czy 

od osób odpowiedzialnych za to, ale czy to się uda, tego nie wiem, a zrobić trzeba, bo 

przecież (...) już ustalaliśmy otwarcie świetlicy w Luchowie, a tu się okazuje właśnie taka 

sytuacja”. Dodał: „A to czy jest nadgorliwy strażak, nie sądzę, ponieważ dzisiaj każdy 

urzędnik czuje się odpowiedzialny i wie, że przystawienie pieczątki to jest 

odpowiedzialność”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 

rok, który stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/211/20 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 rok, 

która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Jeden radny nie głosował. 
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Ad. 19 Informacja Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania dodatków specjalnych 

dla Zastępcy Burmistrza Łobżenicy i kierowników referatów oraz kontroli wyjazdów 

samochodem służbowym i wyjazdów prywatnymi pojazdami w celach służbowych  

- za 2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Pana Przewodniczącego Aleksandra Tadycha. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił protokół Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Komisja dokonała kontroli celowości i zasadności przyznania dodatków specjalnych dla: 

- Pana Józefa Lewandowskiego - Zastępcy Burmistrza Łobżenicy, Sekretarza Gminy, 

- Pani Danuty Dubickiej - Skarbnika Gminy Łobżenica, 

- dwóch innych pracowników Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Komisja Rewizyjna wnioskowała do Rady o: 

1) Przyjęcie protokołu w stanie obecnym. 

2) Zobowiązanie Burmistrza do zaniechania w przyznawaniu dodatków specjalnych  

z zachowaniem ciągłości ich przyznawania. Z ustaleń wynika, że Burmistrz w chwili obecnej 

przyznaje dodatki specjalne: Zastępcy Burmistrza, Sekretarzowi i Skarbnik Gminy, nie 

zachowując przerwy w ich przyznawaniu. Sytuacja ta powoduje, że dodatek specjalny staje 

się źródłem wynagrodzenia. W związku z tym powinien być ujęty jako stałe wynagrodzenie,  

a nie dodatek. Dodatek specjalny powinien nosić cechy okresowości w jego przyznawaniu,  

a nie stałości. 

3) Zobowiązuje się Burmistrza do zmiany zapisu Zarządzenia 0050.149.2017 z dnia 

18.12.2017 r. w sprawie regulaminu wynagradzania pracowników poprzez zmianę zapisu  

w paragrafie 14 punkt 3 regulaminu zmieniającego treść na „dodatek specjalny może być 

przyznany na czas od jednego miesiąca do 12 miesięcy”, gdyż obecny zapis do 24 miesięcy 

jest niezgodny z prawem. 

4. Przypomnienie Burmistrzowi o obowiązku przestrzegania zasad udzielania informacji 

publicznej Komisjom w zakresie udzielania informacji radnym i komisjom Rady. 

5. Komisja nie wnosi zastrzeżeń do przyznanych dodatków specjalnych pozostałych 

pracowników. 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag w kwestii wyjazdów samochodem służbowym  

i wyjazdów prywatnymi pojazdami w celach służbowych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Słuchając tego protokołu tak się odnosi wrażenie, właściwie może i krzywdzące 

dla Pani Skarbnik, dla Pana Burmistrza Lewandowskiego. (...) Dlatego tak mówię, że ja 

zwracając się do Pana Burmistrza o udostępnienie mi danych odnośnie przyznania dodatków 

specjalnych za lata wcześniejsze” do tego roku „otrzymałem pełne zestawienie i chcę 

zauważyć również, bo tak by wyglądało, że ci dwoje Państwa by tam jakiś skok na jakąś kasę 

robili. To nie tak jest, bo Pan Burmistrz również przydzielił około 25 pracownikom również 

dodatki specjalne za ich pracę, także (...) nie możemy podchodzić do tego, że tylko  

i wyłącznie dostała Pani Skarbnik i Pan Zastępca, patrz Pan Sekretarz. Tak nie powinniśmy 

podchodzić do tego, ponieważ wszyscy są. Tylko szkoda, że Komisja Rewizyjna nie została  

o tych sprawach powiadomiona. To byłby całkiem inny obraz tego protokołu, a tak komisja 

wychodzi na to, że nie miała tej pełnej wiedzy”. 

Następnie radny Ryszard Biniak poprosił, aby na przyszłość dołożyć większej staranności 

przy wydawaniu delegacji, ponieważ „zdarzają się w tym zestawieniu sytuacje, że ta sama 

osoba w tym samym dniu jedzie i samochodem osobowym i samochodem służbowym w to 

samo miejsce”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że prawdopodobnie Pan Burmistrz będzie chciał zabrać głos. Dodał, że protokół 

jest obszerny i porusza dużo zagadnień. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Ten protokół rzeczywiście może być krzywdzący. Tu się zgadzam z Panem 

Radnym Biniakiem. Szczególnie dla Pani Skarbnik Danuty Dubickiej i Pana Józefa 

Lewandowskiego”. Poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym oraz 

regulaminem wynagradzania pracowników Burmistrz ma prawo do przyznania dodatku 

specjalnego. 

Kontynuował: „Gdyby się (...) wgłębić w tą problematykę, którą zajmuje się i Burmistrz 

Lewandowski i Pani Skarbnik, to wtedy Państwo byście zrozumieli, jaki ogrom pracy  

w ramach tych dodatków specjalnych jest zrobiony i jakie oszczędności finansowe Gmina  

z tego ma. Chciałbym podać tylko jeden przykład obligacji. Ile firmy żądają sobie za 

przeprowadzenie takiej procedury, a Pani Skarbnik zrobiła to za marne (...) tysiąc ileś czy 
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dwa tysiące, nawet nie patrzę jaki to był dodatek specjalny. My nie korzystamy z firm 

zewnętrznych. My nie zlecamy. My to wszystko zrobimy”.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Nie mam żadnego dyskomfortu z tego powodu, 

że ktoś otrzymuje dodatek specjalny. (...) Jeżeli podaje się przykład, że zastępca prezesa 

Wasiaka jest do nadzoru. Nie. Jest do zarządzania spółką. A spółka nie jest przygotowana do 

żadnych działań. A już nie mówię o oczyszczalni ścieków. My cały czas staramy się 

mobilizować spółkę, żeby zaczęła działać profesjonalnie i wtedy nie będzie dodatków 

specjalnych, bo będą sami odpowiedzialni”.  

Pan Burmistrz oznajmił, że nie przekracza uprawnień w kwestii dodatków specjalnych. 

Stwierdził: „Oczywiście, że to robią się jakieś pieniądze, ale korzyści są absolutnie 

niewymierne i nieporównywalne z tym, co musielibyśmy zapłacić komuś”.  

Wyraził zadowolenie z powodu tego, że mamy tak kompetentną Panią Skarbnik i Pana 

Burmistrza Lewandowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ja tu nie neguję. Rozumiem, że dodatki specjalne mogą być  

i powinny być wykorzystane, ale my tu szczególną uwagę zwracamy na ciągłość, której 

uważamy, że jest wbrew prawu. (...) Żeby tu ani jednego dnia pominięcia nie było. Ten 

dodatek jak gdyby się pokrywa datowo i nie ma żadnej przerwy, a dodatek specjalny 

powinien być określony, tak jak wspominamy, za określoną pracę wykonaną i mieć charakter 

okresowy. Powiedzmy, niechby to chociaż było tydzień czy dwa odstępu, a tu praktycznie nie 

opuszcza się żadnego dnia. Idzie się za ciosem. Jeden skończony. Drugi się przyznaje”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Ustosunkował się do wypowiedzi radnego Aleksandra Tadycha: „Przecież ja nie zrobię tak, 

że zrobię teraz tydzień przerwy. Dodatek specjalny jest dany wtedy kiedy ja uważam, że jest 

konieczność po prostu powierzenia dodatkowych zadań, a że to tak wychodzi, że właściwie 

przez cały rok on jest, no bo wiele rzeczy robi przeróżnych”.  

Kontynuował: „Chodźcie. O której przyjeżdżamy do pracy, zobaczcie i o której wyjeżdżamy 

z pracy. To jest niewymierne, tego się nie da wymierzyć i powiem jak patrzę na te dodatki, że 

to jest” 1100 zł, 1200 zł, 1300 zł, „to naprawdę nie mam żadnego dyskomfortu z tego 

powodu”. 

Pan Burmistrz dodał: „Te wynagrodzenia są takie jakie są, ale to nie jest forma jakiejś 

rekompensaty. Ja tego tak nie traktuję. Ja korzystam z tej możliwości, że pracownicy mogą 

dodatki specjalne otrzymać”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Poinformował, że § 90 ust. 3 Statutu Gminy 

„mówi wyraźnie, żeby Rada zatwierdziła informację”. Następnie zarządził głosowanie w tej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz 1 głosem „wstrzymującym się”, zatwierdziła informację Komisji Rewizyjnej  

z kontroli wydatkowania dodatków specjalnych dla Zastępcy Burmistrza Łobżenicy  

i kierowników referatów oraz kontroli wyjazdów samochodem służbowym i wyjazdów 

prywatnymi pojazdami w celach służbowych - za 2019 rok. 

Jeden radny nie głosował. 

 

Ad. 20 Informacja Komisji Rewizyjnej z kontroli inicjatyw lokalnych za lata 2017-2019 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił protokół Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Zdaniem komisji inicjatywy są pozytywnie odbierane i potrzebne w przestrzeni publicznej. 

Środki przeznaczone na finansowanie inicjatyw lokalnych są rozdysponowane w 100% 

prawidłowo. Komisja oceniła pozytywnie działalność i trafność inicjatyw lokalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia informacji Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła informację 

Komisji Rewizyjnej z kontroli inicjatyw lokalnych za lata 2017-2019 

Jeden radny nie głosował. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 



 21 

Ad. 21 Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Działając na podstawie art. 24 ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713) dokonałem analizy oświadczeń 

majątkowych Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza, którzy byli zobowiązani do ich złożenia wyjątkowo w tym roku w terminie do 

dnia 31 maja 2020 r. Zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych było 14 osób”. 

Powiedział: „Wszystkie osoby zobligowane przepisami ww. ustawy do złożenia oświadczeń 

majątkowych rocznych złożyły przedmiotowe oświadczenia za rok 2019 w dwóch 

egzemplarzach wraz z kopiami zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok 2019 w ustawowym terminie do dnia 31 maja 2020 r. Ponadto trzy 

osoby złożyły oświadczenia majątkowe w roku 2020 z powodu odwołania, zaprzestania 

pełnienia funkcji na stanowisku kierowniczym oraz cztery osoby złożyły pierwsze 

oświadczenia majątkowe w terminie 30 dni od dnia powołania na stanowisko lub od dnia 

zatrudnienia”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował: „Podczas przeprowadzonej analizy oświadczeń za 

2019 rok i porównania treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej kopii 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) nie stwierdziłem 

nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach. Część jawna złożonych oświadczeń 

majątkowych została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica. Zgodnie z dyspozycją art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym po 

jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych wraz z kopiami zeznań PIT pracowników 

samorządowych przekazałem do Urzędów Skarbowych właściwych ze względu na miejsce 

zamieszkania składającego oświadczenie celem dokonania przez ten organ stosownej analizy 

dokumentów”. Burmistrz Łobżenicy dodał, że urzędy skarbowe przekazują informację  

z analizy oświadczeń majątkowych do dnia 30 października każdego roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych. Powiedział: „Działając 

na podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dokonałem analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych Rady Miejskiej w Łobżenicy złożonych według stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. 

Wszyscy zobowiązani radni złożyli wymagane oświadczenia w terminie, tj. do dnia 31 maja 

2020 r. W bieżącym roku termin na składanie oświadczeń został wydłużony o miesiąc 

zgodnie z art. 31zza ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych”.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił: „Po przeprowadzonej analizie nie 

stwierdziłem nieprawidłowości w otrzymanych oświadczeniach majątkowych. W tej sytuacji 

nie zachodziła konieczność wnioskowania o podjęcie czynności sprawdzających przez 

uprawnione organy”. 

Poinformował: „Jeden egzemplarz każdego oświadczenia majątkowego wraz z kopią zeznania 

podatkowego o wysokości osiągniętego dochodu (PIT) został przekazany do Urzędu 

Skarbowego w Pile. Kopie oświadczeń zostały również przekazane Burmistrzowi Łobżenicy 

w celu opublikowania w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica”.  

 

Ad. 22 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że interpelację składał radny Andrzej Dziamara. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 
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Ad. 23 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił Pana Burmistrza o przekazanie informacji na temat stanu pandemicznego na terenie 

gminy. Zapytał, czy odbył się dzisiaj przetarg na termomodernizację. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Wiemy, że na terenie naszej gminy jest ponad sto osób, ale tutaj ogromy wpływ 

na to ma Dom Pomocy Społecznej w Dębnie, gdzie stwierdzono naprawdę sporo zakażeń, ale 

myślę, że będzie to skutkowało zakażeniami również w gminie, ponieważ wielu pracowników 

pracuje. Codziennie przybywa po cztery, po pięć osób. Państwo śledzicie informacje Pana 

Starosty, bo na bieżąco je podaje. Wiem, że jest też problem już w Falmierowie i wiele osób 

tutaj z terenu Łobżenicy również pracuje w Falmierowie, także tutaj zaraz po Pile urastamy za 

wicelidera w tej niechlubnej statystyce”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował: „Dziwiło mnie to targowanie tutaj na prywatnym 

terenie. Natychmiast interweniowałem na policji i oni mi powiedzieli, że to jest teren 

prywatny. No przecież w kontekście pandemii nie ma żadnego znaczenia czy teren jest 

prywatny, państwowy czy czyj. Po prostu tam się gromadzili ludzie i tam nie był 

przestrzegany reżim pięciu osób. Przecież nie wolno robić zgromadzeń. Zgłosiłem do 

sanepidu. Zobaczymy, teraz jest sprawa chyba już rozwiązana definitywnie, że tego targu nie 

będzie”.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Myślę, że sytuacja jest dość groźna na terenie naszej 

gminy”. Zaapelował o przestrzeganie wszystkich ustalonych zasad.  

Poinformował, że termin na składanie ofert w przetargu na termomodernizację został 

przedłużony do dnia 13 listopada. Dodał: „Jeszcze były tam zapytania, jeszcze były 

nieścisłości. Przedłużyliśmy to o dwa tygodnie, ale to już jest termin ostateczny”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że w okresie od 31 października do 2 listopada będzie obowiązywał zakaz wstępu 

na cmentarze. Stwierdził, że jest to przykra wiadomość. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zasugerował, aby zapytać jak Gmina Więcbork załatwiła sprawę folii rolniczych, ponieważ 

„oni się uporali z problemem tej folii”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że radny Edmund Szcześniak zgłosił w imieniu sołtysów uwagę, że 

Przewodniczący Rady nie odbiera od nich telefonów. Poinformował, że sołtys jest osobą 

publiczną. Powiedział: „Sprawdziłem komórkę i służbową, i prywatną. Dwa numery 

nieodebrane od Pani Sołtys Eli Mrotek. Pytam się, o co chodziło. Potem ona widziała też 

moje nieodebrane numery. Czyli nie ma żadnych problemów. A jeśli Pan Radny jako sołtys 

nawet dzwonił to proszę nie mówić, że w imieniu sołtysów. Po drugie. Jest też komunikat. 

Wszystkie skargi, jak wygląda to, jest na stronach internetowych. Jest też telefon podany do 

biura rady, do sekretariatu”.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja kontynuował: „Ubolewam (...) z tego powodu, że jakbym 

lekceważył sołtysów i nie mogę ich zadowolić, jeśli mają do mnie jakieś pytania czy problem 

i dlatego skoro żadnej osoby nie trafiłem, podpytywałem sołtysów, to szkoda, że Pan nie 

powiedział, że w imieniu własnym. (...) A jeśli Pan mówi w imieniu sołtysów to bym prosił 

publicznie podać imiona i nazwiska, to ja ich przeproszę”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował: „Ja przekazuję Panu Przewodniczącemu. To mi zgłaszała Ela Mrotek, że 

dzwoniła” do Kierownika OHZ i „chodziło o szkody łowieckie, i dzwoniła do Pana 

Przewodniczącego i że telefonu od niej nie odbierał. Tylko Pani Ela Mrotek mi zgłaszała”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Pan powiedział. W imieniu sołtysów. I to mnie właśnie boli, bo tak się tego nie 

robi. Jeśli taka sytuacja miała miejsce, trzeba było ją wskazać”. 

 

Ad. 24 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:54 zakończył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 

 

 

 


